



**BCT**  
銀聯集團

**euro go go**  
european light cuisine



憑券以正價購買歐陸咖啡(凍或大杯裝)，可享8折優惠

Enjoy 20% discount on House Coffee (Iced / Tall size) at regular price

**條款及細則:**

1. 優惠期至2019年4月30日。
2. 此券只適用於歐陸咖啡(凍或大杯裝)。
3. 此券適用全線分店。
4. 此券不可與其他優惠同時使用。
5. 此券只限使用一次，每次購物只可使用優惠券一張。
6. 此券不能兌換現金及不設找贖，並必須於付款前出示此券。
7. 如有任何爭議，euro go go保留一切修改之權利而不會作出任何通知。
8. 此優惠由euro go go直接提供並為客戶與其之交易。銀聯金融有限公司或其連繫集團毋須承擔與euro go go之產品質素、服務及此優惠相關的任何法律責任。

**Terms and Conditions:**

1. The Offer is valid till 30 April, 2019.
2. This coupon is applied on House Coffee (Iced / Tall size).
3. This coupon is available for all shops.
4. This coupon cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts.
5. This coupon is valid for one-time purchase only. Only one coupon can be used per transaction.
6. This coupon is not exchangeable for cash and no change is given, and it must be presented before purchase.
7. In case of any disputes, the decision of euro go go shall be final.
8. The above privilege offer is directly provided by euro go go and is between it and the customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no obligation or liability in connection with the product quality, services and this promotional offer by euro go go.